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  Προς την Υπουργό Παιδείας και Θρησκευμάτων, 
  Κα   Νίκη Κεραμέως 
 
 
  Θέμα: «Υπόθεση της καταστροφής βιβλίων απουσιών στο Κολλέγιο Αθηνών.»  

 

   Ο  Προέδρος της ΟΙΕΛΕ Μιχάλης Κουρουτός, προέβη σε σοβαρή καταγγελία για την  υπόθεση της 

καταστροφής βιβλίων απουσιών στο Κολλέγιο Αθηνών, λόγω του ότι κάποιοι  μαθητές επιφανών 

οικογενειών είχαν πάνω από 400 απουσίες κινδυνεύοντας να μείνουν στην ίδια τάξη. Χάριν  στην 

προαναφερόμενη ενέργεια, οι συγκεκριμένοι μαθητές θα  απαλλάσσονταν από τον ιδιαίτερα 

μεγάλο αριθμό απουσιών τους, χωρίς όμως να κινδυνεύουν να χάσουν τη σχολική χρονιά. 

    Ενώ  η Υπουργός Παιδείας  εδώ και μήνες μάλιστα- από τις 23 Δεκεμβρίου του 2019-  γνώριζε 

επισήμως  το συγκεκριμένο ζήτημα  της καταστροφής βιβλίων απουσιών  στο Κολλέγιο Αθηνών, 

και επικαλείτο τη διενέργεια ΕΔΕ, δεν έχει προβεί στην παραπομπή των υπαιτίων .  

 

 

  Κατόπιν των ανωτέρω, ερωτάται η αρμόδια  Υπουργός: 

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ

Αριθμ. Πρωτ. ΕΡΩΤΗΣΕΩΝ:

8826

Ημερομ. Κατάθεσης:

12/8/2020



1. Έχει πράγματι διενεργηθεί ΕΔΕ για το συγκεκριμένο θέμα και εάν ναι, ποια είναι τα 
αποτελέσματά της; 

2. Έχουν παραπεμφθεί οι υπαίτιοι στο πειθαρχικό όργανο του Υπουργείου Παιδείας και εάν 
όχι, ποιος ο λόγος της καθυστέρησης; 

3. Ποια συγκεκριμένα μέτρα θα λάβει προκειμένου να μην παρατηρούνται φαινόμενα του 
είδους στα ιδιωτικά εκπαιδευτήρια της Χώρας, που προσβάλλουν την εκπαιδευτική αλλά και τη 
μαθητική κοινότητα; 

 

 

                                                                                                       Η ερωτώσα Βουλευτής 

                                                                                         

                                                                                                       Αγγελική Αδαμοπούλου 

Βουλευτής Α΄ Αθηνών, Μέρα25 
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